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Romani 5: 5    ".... pentru  că  dragostea  lui  Dumnezeu  a  fost  turnată  în  inimile  noastre  
prin                    
                               Duhul  Sfânt  care  ne-a  fost  dat". 
 
            De ce te temi? Uh! Dumnezeu a promis necondiţionat. Acea dragoste a lui Dumnezeu sunând în inima 
voastră, şi voi ştiţi că voi aţi trecut de la moarte la Viaţă; tu iubeşti pe fiecare (toţi oamenii); şi întreaga lume a devenit 
diferită pentru tine; şi ea este ancorată chiar acolo; nimic nu te mişcă pe tine. Doar fii fericit şi mişcă-te înainte. Glorie lui 
Dumnezeu.Nu lăsa nimic să te întoarcă dea-roata. Oh, tu ai putea să ieşi afară, tu ai putea să te răceşti, şi să fii scuturat sus 
un pic; dar acea Sămânţă a lui Dumnezeu va rămânea adevărată (1 Ioan 3: 9-10). Biblia a spus, "chiar dacă noi sântem 
necredincioşi, El nu poate fi necredincios. El este Adevărul; El rămâne credincios" (2 Timotei 2: 11-13) 
ISRAEL  IN  EGYPT --  JEFF. IN  IC 1-34  WEDNESDAY_  53-0325   Par.  136  
  

 Ascultaţi, mai întâi voi trebuie să fiţi născuţi din nou din Duhul lui Dumnezeu (Ioan3: 3). Dacă voi nu sânteţi, voi 
niciodată nu veţi înţelege Cuvântul lui Dumnezeu. Dumnezeu a zis aşa. Dumnezeu a zis, "Eu am ascuns această Biblie de 
cei înţelepţi şi pricepuţi, şi O voi descoperi copiilor, cum sânteţi voi" (Matei 11:25). Dacă voi vreţi să obţineţi ceva de la 
Dumnezeu, voi fiţi doar un copil. Deschide Biblia. Îndrăgosteşte-te de Isus. 
 Biblia, tu trebuie să o citeşti printre rânduri, pentru că Dumnezeu a ascuns-o de cei care doar citesc doar cuvântul. 
Eu citez o Scriptură care El a ascuns-O de ochii celor înţelepţi şi pricepuţi, şi O va descoperi copiilor ca şi noi, aşa după 
cum noi am aflat (1 Corinteni 3: 1-2). Toţi cei care citesc aceea în Biblie spun AMIN!. "Atunci copii sânt aceia care se 
smeresc, nu se  umflă, ci se smeresc, şi zic, "Doamne, eu cred Aceasta" 
ABRAHAM --  ZURICH - ELVETIA  FRIDAY_  55-0624  Par.  E-23    
 

 Aceasta este ceea ce este dovada, frate, şi tu ai trecut de la moarte la Viaţă (Ioan 5: 24). Şi toate lucrurile care tu 
le-ai făcut odată, au trecut, pentru că Viaţa lui Isus Christos a pus Duhul Sfânt înăuntru, controlând (stăpânind) în tine o 
nouă  creatură (2 Corinteni 5: 17). Şi odată curăţit, nu mai are nici o dorinţă pentru păcat cât tu trăieşti pe pământ 
(Evrei.10: 2).  Deci dacă tu eşti mereu slab şi căzut sus-şi-jos, aminteşte-ţi, tu ai putea avea o acceptare mintală a 
acesteia, dar nu ai avut niciodată o experienţă de a fi născut din nou, când smerenia, bunătatea şi răbdarea iau locul acestei 
teologii mentale..... Oh, tu zici, "Ascultă aici domnule Branham, eu  studiez această Biblie.  Pastorul nostru aşa şi aşa, eu 
iau lecţii Biblice". 
 Da, diavolul face deasemeni. El ştie mai mult despre aceasta decât ai putea şti tu vreodată. Aceea este corect. Dar 
acolo este un lucru; el nu poate obţine Duhul Sfânt. Tu (însă) poţi. Aceea este corect. Deci atâta timp cât el nu poate 
ajunge la tine..... Pentru că tu eşti mort, viaţa ta este ascunsă în Dumnezeu şi sigilată cu Duhul Sfânt (Col 3: 1-4).Cum ar 
putea el să te prindă vreodată? Mai întâi, că tu eşti mort. Aţi auzit voi vre-un om mort să spună o minciună? Aţi văzut voi 
vre-un om mort să se răstească la voi? Stând acolo în coşciug, răstiţi-vă la el toată noaptea, el nu vă va spune o vorbă. De 
ce ? El este mort. (Galateni 2: 19-20). 
 Şi voi vă socotiţi morţi (Romani 6: 5-11), şi viaţa voastră este ascunsă în Dumnezeu prin Christos, şi sigilată prin 
Duhul Sfânt. Singura cale prin care diavolul ar putea ajunge la voi vreodată, ar fi, că el ar trebui să vină prin aceeaşi 
spălare prin care aţi venit voi, şi să primească acelaş Duh care L-aţi primit voi, şi atunci el ar fi fratele vostru. Vedeţi? 
Deci, el nu vă poate ajunge. Tu eşti acela care nu ai venit de la început corect (bun) la Christos.Tu ajungi la un loc, şi zici, 
"Ei bine, Frate Branham, tu ştii, Domnul nu m-a sfinţit niciodată de lucrul acesta". 
 Dacă El te-a sfinţit de un lucru, El te-a sfinţit de toate acelea (Evrei 10: 10,14 şi 13: 12). El te ia pe tine cu totul, 
suflet, trup şi duh (1 Tesaloniceni 5: 23-24). Aceea este corect. Nu fiţi înşelaţi, fraţilor. Deci, dacă tu eşti mereu pe 
sus-şi-jos, aminteşte-ţi frate, tu nu ai venit vreodată (niciodată) în mod corect la Isus Christos încă. 
 Biblia spune, "Nu iubiţi lumea, şi nici lucrurile lumii". Şi dacă tu iubeşti lumea, dragostea lui Dumnezeu nici 
măcar nu este în tine.... (1 Ioan 2: 15-17). Voi sânteţi doar emoţional, mintal lucrând asupra vreunui fel de biserică 
(acţionând bisericeşte -religios), ceva fel de teologie care voi aţi învăţat-o, şi voi niciodată în viaţa voastră nu aţi venit faţă 
în faţă, să întâlniţi pe Isus Christos, şi să fiţi născuţi din nou. Pentru că dacă tu eşti odată îndrăgostit de Christos, lumea 
moare chiar atunci, (faţă de tine), pentru veşnicie.  
 Pentru că voi sânteţi sigilaţi de Duhul Sfânt până în ziua răscumpărării voastre, şi voi sânteţi morţi, şi viaţa 
voastră este ascunsă în Dumnezeu, prin Christos, şi sigilaţi acolo prin Duhul Sfînt (Efeseni 4: 30). Destinaţia voastră este 
stabilită chiar atunci, când tu eşti sigilat cu Duhul Sfânt.  
LEGEA  AVAND  O  UMBRA --  CHICAGO. IL  THURSDAY_  56-0621  Par.  E-57 --- E-59   
 

 De multe ori noi încurcăm lucrurile despre ce este bunătatea. Noi încurcăm lucrurile despre simpatie, milă, 
îndurare. Priviţi aceasta doar o clipă despre (compasiune) milă, îndurare. Câţi dintre voi credeţi că Isus Christos a fost 
milos? De ce, cu siguranţă El a fost.  



 Acum, El a mers jos la scăldătoarea din Betezda, şi acolo zăceau o mulţime. Trebuie să fie două sute ca să fie o 
mulţime. Deci acolo erau o mulţime de oameni care zăceau acolo, şchiopi, orbi, shilozi, uscaţi, aşteptând mişcarea apelor. 
Şi Isus privind în jur prin acea mulţime de oameni până când El a găsit un om care era, ei bine, el era olog. El a zis, "Când 
eu vreau să merg jos la scăldătoare (bazin), cineva păşeşte înainte mea". (Ioan 5: 1-15). 
 Boala lui, el o avea de vreo treizeci şi opt de ani, aceea urma să îl omoare, el era retardat, poate avea TBC, sau 
ceva probleme cu prostata, sau ceva. Şi el zăcea pe o saltea (placă). Şi Isus l-a făcut bine, şi a plecat, şi a părăsit acea 
mulţime mare de oameni schilozi şi uscaţi şi orbi şi şchiopi. (Este aceea corect?) şi El are încă milă, un Salvator 
(Mântuitor) milos. 
 Aţi observat voi ce a spus El când ei l-au întrebat despre aceasta în versul 19 ?  El a zis, "Adevărat, adevărat vă 
spun vouă, Fiul nu poate să facă nimic El singur, ci doar ceea ce Tatăl Îi arată, (ceea ce El vede pe Tatăl făcând) aceea 
face şi El deasemeni ". (Ioan 5: 19-20).  A fii milos (îndurător) este a face voia lui Dumnezeu. Şi aceea este ceea ce este 
un adevărat Creştin milostiv, este de a face voia lui Dumnezeu. Noi amestecăm (confundăm) toată aceasta astăzi. Noi 
încercăm să punem elemente omeneşti la ea. 
 Ca şi în dragoste, noi încercăm să folosim dragostea, dragostea lui Dumnezeu, aşa cum noi folosim dragostea 
omenească. Tu nu te poţi îndrăgosti de Dumnezeu în felul cum tu te îndrăgosteşti de soţia ta. Tu nu te poţi îndrăgosti de 
Dumnezeu în felul cum tu o faci cu soţul tău, sau prietena ta, sau prietenul tău. Sânt două feluri diferite de dragoste de 
fapt.Chiar şi în limba Greacă cuvintele sânt diferite. Una din ele este numită Phileo (FILEO), aceasta este dragostea pe 
care tu o ai faţă de soţia ta. Acel fel de dragoste te-ar putea face să omori un om de gelozie... Dar dragostea Agapao 
(AGAPE), care este dragoste dumnezeiască (spirituală), în loc să omori un om, te-ar face pe tine să te rogi pentru sufletul 
lui păcătos. Aceea este corect. Aceea este cât de multă diferenţă este aceea. 
 Şi noi luăm elementele omeneşti amestecate cu cele Creştine, elemente dumnezeieşti (spirituale), şi apoi noi doar 
obţinem un amestec încurcătură din aceasta. Din cauză că noi avem cunoştinţă (cunoaştem) doar prin centimetri, metri, 
kilometri, grame kilograme şi aşa mai departe, aceasta este tot ce noi cunoaştem. Noi sântem oameni ai timpului. 
Dumnezeu este etern; El nu are centimetri, nu are kilometri, nu are zile de ieri, sau de mâine. Este totul etern cu El. Şi noi 
încercăm să aducem gândirea măreaţă, infinită a lui Dumnezeu, jos la gâdirea noastră mică şi finită. Şi, oh, noi doar 
obţinem o încurcătură. Deci, cel mai bun lucru ce să facem, este să citim Cuvântul Lui, şi amintiţi-vă că, Cuvântul Lui nu 
se contrazice pe El Însuş. 
DE  EL  SĂ  ASCULTAŢI --  KLAMATH. FALLS. OR  TUESDAY_  60-0712  Par.  E-5 --E-7 
 

 Deci, ştiţi voi ce a făcut El? Dacă voi veţi obseva... Acum, eu ştiu că mulţi nu ar fi de acord. Dacă aceasta este în 
regulă de a face o mărturie, vedeţi eu.... aceasta ar fi doar gândirea mea proprie. Vedeţi, Biblia este o Carte supranaturală. 
Ea este scrisă în aşa fel să fie ascunsă de învăţaţi şi teologi. Câţi cunoaşteţi aceasta? Isus a mulţumit lui Dumnezeu. A zis, 
" Îţi mulţumesc Ţie, Tată, că Tu ai ascuns aceste lucruri celor înţelepţi şi pricepuţi, şi le-ai descoperit pruncilor" 
 Este o Carte a dragostei. Când dragostea lui Dumnezeu vine în inimă, atunci tu te îndrăgosteşti de Dumnezeu. 
Atunci El Se descoperă El Însuş către tine. Biblia, însemnând, interpretarea Bibliei este Dumnezeu Însuş, interpretat în 
promisiunile Lui. Dar Biblia este scrisă printre rânduri. 
 Acum, la fel ca şi soţia mea, oh, ea este cea mai minunată femeie din întreaga lume, şi eu cu adevărat o iubesc pe 
ea. Ea mă iubeşte pe mine. Deci, când eu sânt departe de casă, ea îmi scrie o scrisoare, şi zice, "Dragă Billy, în seara 
aceasta eu am pus copii în pat să doarmă. Eu am spălat astăzi" şi toate lucrurile pe care ea le-a făcut, şi aşa mai departe. 
Acum, ea spune aceasta în scrisoare. Dar, vedeţi voi, eu o iubesc pe ea aşa de mult, şi noi sântem aşa de mult ca fiind una, 
încât eu pot citi printre rânduri. Eu ştiu ce vrea ea să spună, chiar dacă ea îmi spune sau nu. Vedeţi, eu ştiu ce vrea ea să 
spună, pentru că este dragostea mea pentru ea, şi înţelegerea mea. 
 Ei bine, în felul acesta este scrisă şi Biblia. Vedeţi? Cei şcolaţi (învăţaţii) vor merge drept peste vârful ei. Ei nu o 
vor obţine niciodată. Vedeţi? Tu trebuie să fii îndrăgostit de Cuvânt, de El, să-L cunoşti (Ioan 17: 3). 
POSEDAND  PORTILE  VRASMASULUI --  DENHAM.SP.LA  SUNDAY_  64-0322  Par.  E-8 --E-10  
 

 Acum, eu voi admite că oamenii studiază prea mult, şi încearcă să meargă prea mult înainte, şi încearcă să 
gândească prea greu (prea mult), şi câteodată au căderi nervoase mintale şi lucruri pe socoteala studierilor despre Domnul. 
Voi trebuie să opriţi (să renunţaţi la) aceea. voi nu trebuie să faceţi aceea. Singurul lucru pe care trebuie să-l faceţi, este să 
vă îndrăgostiţi de El, şi doar să mergeţi drept în dragoste pentru El (iubindu-L).Amin. Nu este încercând să împingi în 
ceva sau să te faci pe tine ceva ce tu nu eşti; doar mergi înainte şi lasă pe Dumnezeu să te folosească în felul în care El 
vrea să te folosească. Doar fii supus (supune-te), predă-te pe tine însuţi şi mergi înainte, fericit, cântând, bucurându-te. 
Aceasta este Calea. (Proverbe. 8: 17). 
ÎNTREBARI  SI  RASPUNSURI -C.O.D.-- JEFF.IN  COD  SUNDAY_  54-0103M   Par.81-Într.140  
 

 Aceasta este felul cum este cu Dumnezeu.  Voi nu trebuie să încercaţi să studiaţi din ceva chioşc de ziare, ceva 
punct de vânzare a studiilor teologice. Ci doar să vă îndrăgostiţi de El. Mergeţi jos şi luaţi-L cu adevărat pe El în inimile 
voastre. Dragostea lui Dumnezeu este vărsată din belşug în inimile noastre prin Duhul Sfânt (Romani 5: 3-5). Apoi 
mergeţi şi citiţi Biblia. Voi veţi vedea că vine chiar printre rânduri. Vedeţi, voi ştiţi ceea ce spune El. El niciodată nu a 
spus-o drept (deschis) într-un cuvânt (dintr-odată).  
 Acum, nimeni altcineva nu poate să citească scrisorile soţiei mele în felul acela, pentru că eu o iubesc în felul 
acela. Vedeţi? Şi acela este felul cum îmi scrie ea scrisorile mie. Acela este felul cum vă scrie Dumnezeu vouă; este 
printre rânduri. Voi citiţi aceea. 
JEHOVAH. JIREH. 3 --  LOUISVILLE. MS  SATURDAY_  64-0404 Par.  E-44   
 



 Dar dacă voi citiţi printre rânduri şi încercaţi să faceţi aceea să spună ceva, şi aceea printre rândiri spune ceva 
diferit cu ceea ce spun rândurile, atunci este greşit. Dar aceea trebuie să fie în acord, tot drumul (toată calea) prin ea. 
JEHOVAH. JIREH  --  LA. CA  FRIDAY_  59-0417  Par. E-23    
 

 Dacă voi vreţi să fiţi cu adevărat o persoană deosebită în biserica voastră, în oricare biserică aţi merge voi, tu doar 
îndrăgosteşte-te de Dumnezeu din toată inima ta (Matei 22: 34-40); şi când tu faci aceea, tu vei fi îndrăgostit de fiecare 
membru din biserica ta, şi de fiecare membru din altă biserică, cu toată inima ta.  
 Acum, tu nu poţi să ratezi aceea (tu nu poţi să te prefaci). Acum, acolo este ceva despre aceea care oamenii o ştiu. 
Dacă acolo este ceva cu care eu pot contribui la succesul adunărilor mele, vorbind pământeşte, este să ştiu că acei oameni 
sânt  conştienţi să ştie că eu iubesc oamenii cu adevărat. Eu pur şi simplu (doar) iubesc oamenii. Şi ei ştiu aceasta. Tu nu 
poţi păcăli oamenii chiar aşa despre aceasta. Dacă tu doar o fabrici sau te prefaci..... 
 Doar la fel cum este cu Creştinismul, dacă tu doar iei poziţia (înfăţişarea) de a fi un Creştin -- doar te prefaci, mai 
bine zis, de a fi un Creştin, tu niciodată nu vei reuşi să o faci să meargă real din aceasta. Nu domnule. Ea este absolut 
necesar să fie acolo. Aceea este totul. Dragostea va face aceasta. (1 Timotei 1: 3-5) 
CREZI  TU  ACUM ? --  MACON. GA  FRIDAY_  55-0610   Par. E-28  E-29 
 

 Profetul lui Dumnezeu a vorbit despre un bărbat, când soţia lui era pe moarte cu cancer, el a ştiut că Dumnezeu  
poate să o vindece. Dacă Dumnezeu a putut să o vindece pe soţia lui, Dumnezeu poate să vindece şi pe băiat. Aceasta l-a 
aruncat într-o stare de disperare. Vedeţi? Tu trebuie să vii, şi când tu eşti disperat, atunci Dumnezeu te va asculta pe tine. 
Dar dacă tu eşti doar leneş, trândav, şi ţie nu-ţi pasă dacă El o va face sau nu, ei bine, atunci, aceea este diferit. Tu zici că 
tu o faci, dar trebuie să vină disperarea să o facă. 
 Eu cred că motivul pentru care noi nu avem disperare este din cauză că este o lipsă de dragoste, dragostea lui 
Dumnezeu. Eu cred că dragostea lui Dumnezeu provoacă disperare. Dacă Dumnezeu este în voi, Însemnul înăuntrul tău, 
şi tu vezi (observi) condiţia timpului şi oamenii bălăcindu-se în păcat, felul în care sânt ei, aceasta te va arunca pe tine în 
disperare. Eu cred că (aceasta) o va face. 
 Acum, Cuvântul mărturiseşte clar în Galateni 5: 6, că acea credinţă lucrează prin dragoste. Vedeţi? Credinţa 
lucrează prin dragoste. Şi singura cale prin care tu poţi avea credinţă, este să ai dragoste mai întâi. Pentru că, mai la urmă, 
credinţa este stimulentul dragostei. Stimulentul, aceea este exact ceea ce este credinţa, este un stimulent al dragostei. 
Acum, dacă tu nu ai dragoste, tu nu poţi avea credinţă. 
 Cum poţi tu avea credinţă în soţia ta, dacă tu nu o iubeşti? Aceea este în (dragostea) FILEO. Acum, ce zici despre 
(dragostea) AGAPE către Dumnezeu? Cum poate fi aceasta dacă tu nu iubeşti pe Dumnezeu? Dacă tu zici că tu îţi iubeşti 
soţia ta şi nu îi spui ei nimic despre aceasta, şi niciodată nu stai jos să faci dragoste cu ea, să exprimi dragostea ta către ea, 
să o săruţi, să o îmbrăţisezi, şi să-i spui că ea este cea mai bună bucătăreasă din ţară, şi toate lucrurile pe care le ştii, cât de 
frumoasă este ea, şi cât de mult tu o iubeşti; dacă tu nu faci acesta, ea niciodată nu va şti aceasta. Aceasta este calea. Dacă 
tu o iubeşti, tu o exprimi (aceasta).  
 Acela este exact felul cum facem cu Dumnezeu. Când noi Îl iubim, noi Îi spunem Lui despre aceasta. Noi stăm 
jos şi Îl adorăm, şi Îl lăudăm, şi..... Vedeţi, dragostea ne conduce pe noi la aceea. (2 Corinteni 5: 14). 
DISPERARE --  JEFF. IN  V-4 N-1  SUNDAY_  63-0901E  Par.65 --  69   
 

 "Efes" înseamnă, numele de "Efesus" înseamnă "eliberat, relaxat, alunecat", numit de Dumnezeu "Biserica 
alunecată". Dumnezeu a luat cunoştinţă mai întâi de lucrările ei, şi răbdarea ei. Dumnezeu a criticat faptul că  au părăsit 
dragostea dintâi, pentru alunecare, şi pentru că nu au purtat Lumina în continuare. Efesul nu a fost o biserică înşelată; ea a 
alunecat ea singură prin faptul că nu a continuat (perseverat) în dragostea perfectă (Apoc. 2: 2-6). 
EPOCA EFES --  JEFF. IN  ROJC 131-183  MONDAY_  60-1205  Par.  72    
 

 "Ceea ce am împotriva ta, este că ţi-ai părăsit dragostea dintâi". Pentru ca să înţelegeţi aceasta voi trebuie să 
observaţi că Duhul nu vorbeşte numai sfinţilor bisericii originale din Efes. Acest mesaj este către întreaga epocă care a 
durat cam 120 de ani. Deci, mesajul ei, atunci, este pentru toate generaţiile din acea perioadă. Acum, istoria (însăş) se 
repetă mereu. În  generaţia lui Israel noi vedem trezire în prima generaţie, ca apoi să vedem focul pălind în următoarea. 
În a treia generaţie, jeraticul ar putea avea o mică strălucire, iar în a patra ar putea să nu mai fie nici o urmă din ceea ce a 
fost flacăra originală. Atunci Dumnezeu aprinde focul din nou, şi acelaş proces este repetat. Aceasta este pur şi simplu 
manifestarea adevărului că Dumnezeu nu are nepoţi. Salvarea (Mântiurea) nu este împinsă mai departe prin naşterea 
naturală, nu mai mult decât că acolo ar fi vreun adevăr în succesiunea apostolică. Aceea nu este în Cuvânt. Voi aţi început 
prima dată cu credincioşi adevăraţi născuţi din nou, şi când următoarea generaţie vine afară, ei nu mai sânt Creştini 
adevăraţi (reali), ci ei şi-au luat un nume denominaţional şi ei acum sânt Baptişti, Metodişti, etc. Aceea este exact ceea ce 
ei sânt, de asemeni. Ei nu sânt Creştini. Voi trebuie să fiţi născuţi din nou din voia lui Dumnezeu, nu din voia vreunui om, 
ca să fiţi salvaţi. Dar aceşti oameni vin toţi împreună acum, prin voia omului. Eu nu spun că careva dintre ei nu sânt 
corecţi cu Dumnezeu. Nici pentru un minut eu nu spun aceea, dar focul original a murit (s-a stins). Ei nu mai sânt 
niciodată aceiaş.  
 Dorinţa fierbinte de mulţumi pe Dumnezeu, pasiunea pentru a cunoaşte Cuvântul Său, strigătul pentru a ajunge în 
Duhul, toate au început să pălească, şi în loc ca acea biserică să fie în flăcări cu focul lui Dumnezeu, ea s-a răcit (treptat) 
şi a devenit un pic formală. Aceea este ceea ce s-a întâmplat în urmă acolo Efesenilor. Ei au devenit un pic formali. 
Părăsirea lui Dumnezeu, a însemnat moartea (murind), şi oamenii nu au fost prea atenţi despre părerea lui Dumnezeu 
asupra lor, aşa cum ei erau mai atenţi despre ceea ce credea lumea despre ei. Acea a doua generaţie apărând (venind), era 
întocmai ca şi Israel. Ei au cerut să aibe un rege ca să fie ca şi celelalte naţiuni. Când ei au făcut aceasta, ei au respins pe 



Dumnezeu. Dar ei au făcut-o oricum. Aceea este istoria bisericii. Când ea se gândeşte mai mult a se conforma cu lumea în 
loc să se alinieze cu Dumnezeu,  nu mai durează mult până când tu îi vezi pe ei încetând să mai facă lucruri pe care ei 
obişnuiau să le facă, şi începând să facă lucruri pe care ei nu le-ar fi făcut la început. Ei schimbă felul lor de a se îmbrăca, 
atitudinea lor şi obiceiurile lor. Ei au devenit neglijenţi. Aceea este ceea ce înseamnă "Efesus": relaxat - abătut din drum. 
 Acel ciclu al trezirilor şi al morţii niciodată nu a dat greş (nu s-a schimbat). Tot ce trebuie tu să faci este să-ţi 
reaminteşti această ultimă mişcare a Lui Dumnezeu în Duhul, când bărbaţi şi femei îmbrăcaţi ca şi Creştinii, mergeau la 
biserică, se rugau toată noaptea, treceau de colţul străzii şi nu se ruşinau de manifestările Duhului. Ei au părăsit bisericile 
lor vechi, moarte, şi se închinau în casele lor sau în clădiri de hambare sau depozite vechi. Ei aveau realitatea (realul). Dar 
nu a fost prea îndepărtat timpul până când ei au început să strângă (să aibă) suficienţi bani pentru a putea construi o 
biserică nouă, fină (modernă). Ei au pus înăuntru un cor în loc ca ei să cânte ei înşişi lui Dumnezeu. Ei au pus robe lungi 
oamenilor din cor. Ei au organizat o mişcare condusă de om. Curând ei au început să citească cărţi care nu era potrivit 
pentru ei ca să citească. Ei au lăsat barierele jos şi caprele au început să vină înăuntru şi să preia. Strigătul de bucurie s-a 
dus. Libertatea Duhului era dusă. Oh, ei au continuat cu o formă; dar focut a murit (s-a stins) şi negreala prafului de 
cenuşă este cam tot ce a rămas. 
 Câteva clipe mai înainte am amintit că Ioan a înţeles ce însemna să iubească pe Dumnezeu. Acel mare apostol al 
dregostei va fi văzut cu siguranţă aceasta când biserica a început să piardă acea dragoste dintâi a lui Dumnezeu. În 1 Ioan 
5: 3, el spune", Pentru că dragostea lui Dumnezeu este aceasta, că noi păzim poruncile Lui (Cuvântul Lui)". O mică 
deviaţie de la acel Cuvânt era un pas mai departe (îndepărtat) de Christos. Oamenii spun că ei iubesc pe Dumnezeu, ei 
merg la biserică, ei chiar strigă şi se bucură şi cântă şi au timp măreţ emoţional. Dar când toată aceasta este gata, priviţi şi 
observaţi dacă ei sânt în acel Cuvânt, umblând în El, trăind în El. Dacă ei merg prin toate celelalte şi ei nu umblă în acel 
Cuvânt, ei pot să spună că ei iubesc pe Dumnezeu, dar vieţile lor spun o altă poveste (în alt fel). Eu mă întreb dacă Ioan 
nu a văzut multe din acestea înainte de a muri; oameni spunând că ei iubesc pe Dumnezeu dar ne fiind supuşi la Cuvântul 
Lui. Oh, Biserică Efesiană, ceva ţi se întâmplă ţie. Cineva încearcă deopotrivă să adauge sau să scoată din acel Cuvânt. 
Dar ei o fac aşa de subtil că tu nu poţi să o observi. Ei nu au făcut o mişcare atât de mare ca tu să o poţi vedea acolo 
deschis. Ea este mascată, şi ei o aduc printr-un fel de gândire şi înţelegere omenească şi ea va prelua controlul, dacă tu nu 
o refuzi. Du-te înapoi la Cincizecime până când nu este prea târziu!  
 Dar ca de obicei oamenii nu iau în seamă avertizările lui Dumnezeu. Acel foc al trezirii clădit pe Cuvântul sacru 
este atât de minunat, şi manifestările Duhului atât de binecuvântate, încât o mică teamă se furişează înăuntru şi o şoaptă 
spune la ureche, "Cum am putea noi să protejăm acest adevăr care Îl avem? Ce am pute face noi ca să vedem această 
trezire mergând mai departe?" Aceea este unde "duhul anticrist" vine înăuntru şi şopteşte, "Priveşte, tu ai adevărul acum, 
vezi ca acesta să nu se piardă. Organizează şi stabileşte crezul tău despre ceea ce voi credeţi. Pune a ceasta într-un 
manual". Şi ei o fac. Ei se organizează. Ei adaugă la Cuvânt. Şi ei mor întocmai cum a făcut-o Eva pentru că a luat un 
Cuvânt greşit. Cuvântul lui Dumnezeu este Acela care aduce Viaţă. Şi nu contează ceea ce spunem noi despre Cuvânt, ci 
ceea ce a spus Dumnezeu. 
EPOCA  EFES  --  CHURCH. AGE. BOOK (CELE SAPTE EPOCI ALE BISERICII)  CPT. 3   Par. 88-1 ---89-3 
 

 Aceea a  însemnat atât de mult pentru mine de când  mi s-a întâmplat (când Profetul lui Dumnezeu a fost 
dincolo de cortina timpului), eu nu ştiu. Când eu cred, acolo, când am stat acolo pentru acele câteva clipe minunate, şi 
m-am gândit, "Acolo nu este "mâine". Acolo nu a fost "ieri", acolo nu este boală, acolo nu este tristeţe. Acolo nu este un 
pic puţină fericire, apoi multă fericire; este totul numai fericire. Oh, când am stat acolo, şi eu am zis, "Ce este aceasta?"  
(1 Cor. 2: 9-10).  Acea voce a zis, "Aceasta este dragostea perfectă, şi totul ceea ce tu ai iubit şi totul ceea ce te iubeşte pe 
tine este aici cu tine acum".  
 Aşa vorbeşte Domnul, trebuie dragoste perfectă ca să pună pe tine în locul acela, pentru că aceea este totul ce este 
acolo. Nu are importanţă cât de mulţi, cât de mare demonstraţie religioasă, cât de multe lucruri bune ai făcut sau orice ai fi 
făcut tu, aceea nu ar conta nimic (nu ar avea nici o importanţă) în acea zi. Trebuie dragoste perfectă. Deci, orice ai fi făcut 
tu,  tu doar lasă la oparte orice altceva până când tu eşti doar umplut cu dragostea lui Dumnezeu atât de mult încât tu poţi 
să iubeşti pe acei ce te urăsc pe tine. (Matei 5: 43-48). 
ADOPTIA -- ( INFIEREA ) --  JEFF. IN  AD. PT.4  SUNDAY_  60-0522E   Par. 90 si 104 
 

 Dar eu nu Îl slujesc pe Dimnul pentru că eu cred că El mă va trimite in iad dacă eu nu o fac; Eu Îl slujesc pe El 
pentru că Îl iubesc. Eu Îl slujesc pe El pentru că acolo este ceva în mine. Dacă tu merg afară şi spui, "Ei bine, eu trebuie să 
renunţ să mai fac aceasta pentru că biserica mea nu crede în aceea", tu doar joci rolul unui ipocrit. Aceea este corect. Dar 
dacă tu o faci pentru că tu iubeşti aceasta, şi aceasta este o contribuţie către Dumnezeu, şi ceva în inima ta face dragostea 
lui Dumnezeu mai mare decât aceste lucruri, acum tu eşti pe linia corectă. Dar dacă eu nu beau, fumez, mestec gumă, 
înjur, sau fac altceva, eu nu merg în iad. Desigur. Eu am aderat la toate bisericile, am fost botezat, şi numele meu este pus 
în toate cărţile, şi am parte de un rol bun, şi eu duc o viaţă bună: "Dacă un om nu este născut din nou, el nici măcar nu 
poate vedea Împărăţia lui Dumnezeu" 
Aceea este corect. (Ioan 3: 3). 
ÎNTREBARI  SI  RASPUNSURI --  JEFF.IN  COD  SUNDAY_  59-0628E  Par.  385-114   
 

 Acum, Dumnezeu cunoaşte pe fiecare dintre noi. Deci dacă El va veni în seara aceasta şi va reproduce în Biserică 
Viaţa preaiubitului Său Fiu, atunci tu Îl iubeşti mai mult şi mai mult tot timpul. Doar îndrăgosteşte-te de El şi păstrează-L 
în inima ta mereu (tot timpul). Şi doar nu băga în seamă ceea ce spun oamenii. Doar stai îndrăgostit de Isus Christos, şi El 
te va călăuzi la păşuni verzi şi răcoroase. Dumnezeu să vă binecuvinteze.! 



SERVICIU (RAND)  DE  RUGACIUNE  --  CHICAGO.IL  MONDAY_  53-0907E Par.  E-4  


